
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

26.03.2024 Olağan Genel Kurul Toplantısı Soru Cevap 

 

Pay Sahibi M.Ç: 

Traktörlerinizin satışı Ziraat Bankası sübvansiyonlarıyla doğru orantılı görünmektedir. Aksi 

koşullarda aksiyon planınız nedir? 

 

Aykut Özüner: 

Biraz önce ben de yönetim kurulu notunu okurken pazarın seyrinin 2024 yılı için çok iyi 

olmayacağını dile getirmiştim. Burada pazarın düşüşünde öngördüğümüz kalemlerden biri de 

Ziraat Bankası ve diğer bankaların kredi koşullarının katkısıydı. Bununla ilgili özel bir yorum 

yapmam uygun olmaz ama göz önünde bulundurduğumuz ve aksiyon planımıza dahil ettiğimiz 

değişkenler arasında olduğunu söyleyebilirim. Tüm değişkenleri takip edip revizelerimizi ona 

göre yapacağız. 

 

Pay Sahibi S.: 

Merhabalar, en zor yıllarda bile karının %80-90 karını paylaşan bir şirket, bu yıl neden %60’ını 

paylaşıyor? Ek olarak, kar dağıtım politikanız gereğince neredeyse en düşük sınır olan %64’ünü 

gelecek yıllarda da dağıtmaya devam edecek misiniz? Yoksa geçmiş yıllardaki gibi yatırım 

yaptığı dönemde bile en yüksek kar payı dağıtan ve yatırımcısına değer veren bir şirket olarak 

mı politikanızı uygulamaya devam edeceksiniz?  

Ek olarak Şubat ayı yatırımcı sunumunda yeni yatırım veya modernizasyon gibi bir detay bilgi 

bulunmuyor. Bilanço dökümünde de modernizasyon gereği bulunmuyor. Net dönem karını göz 

önüne aldığımızda bu koşullar altında gelecek dönemde de beklentimiz %60-65 bandı da mı 

olmalıdır? 

 

Aykut Özüner: 

Çok genel bir cevap vereyim. Şirketimiz kar payı dağıtımını mevcut koşullar ve gelecek dönem 

koşulları üzerinden belirlemektedir. Bu dönem dağıtım oranımız koşullar gereği bu şekilde 

değerlendirilmiştir. Her yılın değerlendirmesiyle ve gelişmelere paralel kar dağıtım 

politikalarımıza tekrar bakacağız. 

 

Pay Sahibi İ.: 

Sizleri tebrik ediyorum. Sormak istediğim soru elektrikli traktörlerle ilgilidir. 5 yıl sonra bu 

konuda nerede oluruz? Ayrıca şarj istasyonları veya batarya hususunda Koç grubundan destek 

alacak mıyız? Hidrojenle ilgili bir traktör planınız var mı? Seneye için sermaye artış planınız var 

mı? Son olarak Türkiye’de traktör dönüş hızı çok az. Bununla ilgili eskiyi getir-yeniyi götür gibi 

veya kamu bankalarıyla anlaşmalı bir proje yürütülebilir mi? 

 

Haydar Yenigün: 

Sorularınız için teşekkür ederiz. Bir kişi olarak 5 kişilik soru sordunuz. Bu konuyla ne kadar ilgili 

olduğunuzu gösterir. Sorular çok teknik olduğu için Aykut Bey’e yönlendirmek isterim. 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

Aykut Özüner: 

Öncelikle teknik olmayan sorudan başlayayım. Sermaye artışını şu an için düşünmüyoruz. 

Alternatif yakıtlarla ilgili soruya cevap vereyim. Fikirler ve uygulamalar var ancak olgunlaştıkça 

paylaşabiliyoruz. Buna en güzel örnek bir önceki fuarımızda tanıttığımız elektrikli traktör 

protatifidir. Daha önce sorulduğunda net bir durum söyleyemiyorduk ancak elektrikli traktörde 

olduğu gibi fikirler olgunlaştıkça yatırımcılarımızla paylaşmaya devam ediyoruz. Elektrikli 

traktör özelinde bir bilgi vereyim. Otomotiv sektöründe olduğu gibi yoğun kullanım alanı içeren 

bir sektörde değiliz. Traktörün bu şekilde kullanımı özel şartlar ve alanlar gerektiriyor. Daha 

kapsamı dar olacak bir sektör diyebiliriz. Ancak zamanla daha özel kullanım alanlı bir talep 

bekliyoruz. Sektörü incelediğimizde daha çok talebin özel şartlar gerektiren organik üretim gibi 

alanlarda yoğunlaşacağını 6-8 saat gibi çalışma sürelerini içeren özel ürünler olacağını 

öngörüyoruz. Tüm tarım sektörünü kapsayacak bir proje olacağını orta vadeli olarak 

düşünmüyoruz. Kredi hususuna gelirsek ise pazar tempomuzu korumak için web sitemizden de 

takip edeceğiniz üzere sürekli kampanyalar yapıyoruz. Arz talep dengesi gözetilerek oluşturulan 

kampanyalar kapsamında şu dönem gereğince herhangi bir kampanyamız bulunmuyor. 

 

Pay Sahibi M.Ç.: 

Emisyon seviyesinde süreç hakkında bilgi verebilir misiniz? Ar-Ge bölümünde doktoralı çalışan 

sayısı nedir? 

  

Aykut Özüner: 

Emisyon süreci hakkında bilgi vereyim. Yaklaşık 1.5-2 senedir faz 3 ve faz 5 emisyon seviyesi 

arasında bir geçiş süreci var. Bu sürecin artık sonuna gelindi. Temmuz ayından itibaren tüm 

tedarikçiler süreçlerinin tamamını faz 5 seviyesine geçirmek zorunda kalacaklar. Bu sürecin uzun 

bir dönem olduğunu bildiğimiz için bir tüm modellerimizi faz 5 seviyesine geçirmeye başladık. 

Diğer soruyla ilgili Ar-Ge bölümünde doktoralı personel sayımız 2’dir. 

 

 

 

 


